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Kära Inner Wheel-medlemmar! 
 
Idag är det min första dag som rådspresident. Jag känner mig stolt, hedrad och fylld av 
förväntan men också lite pirrig i magen – TACK för förtroende ni har gett mig. 

Året som vice rådspresident har gett mig en viss inblick i vad som väntar. Det känns tryggt att 
veta att det finns så mycket kunskaper och kvinnokraft runt om i vårt land och i världen. Jag ser 
verkligen fram emot att träffa många av er under det kommande året. 

Vi ska under året fortsätta att jobba med kommunikation, både intern och extern 
kommunikation. Vi måste bli bättre på att synas och höras. En önskedröm är att inom en snar 
framtid vet en majoritet av vår befolkning vad Inner Wheel är och står för.  
Hur tar man plats i mediebruset, hur ska vi bäst utnyttja sociala medier? En spännande framtid 
väntar oss.  

Det viktigaste målet för året måste vara att inga fler klubbar tvingas lägga ner. En klubb är lika 
med en röst och blir vi färre till antalet så tystnar snart vår röst i världen och det vill ingen av 
oss uppleva. Inner Wheel spelar en viktig roll både nationellt och internationellt. 

I augusti är det återigen dags för vårt informationsmöte där distriktsfunktionärer och rådets 
verkställande utskott träffas. Ett forum för information, inspiration och där vi fortsätter vårt 
arbete med vitalisering, förnyelse och förbättrad kommunikation. Det är också viktigt att aldrig 
glömma våra grundvärderingar - Vänskap, Hjälpsamhet och internationell förståelse. 

Jag önskar oss alla ett intressant och utvecklande Inner Wheel-år tillsammans där ingen av oss 
är längre bort än ett telefonsamtal, mail eller kort. 

Agneta 

 

 
 
 
 
 
 
 

 


